
Bilag 1. Oversigt og vurdering af ansøgninger

Nr. Ansøger Projekttitel Beskrivelse af projekt
Adresse for 

projektet

Ejer af 

lokation
Bydel  Ansøgt beløb 

 Samlet 

anlægsbudget 
Vurdering Bemærkninger

0,5 Ansøgninger der indstilles til bevilling

1
Boldklubben Fremad 

Valby 

Opgradering af lysanlæg på 

minikunstbane

Boldklubben Fremad Valby anlagde for 12 år siden af egne midler en mini-kunstgræsbane ved siden af vores klubhus, Bevægelseshuset. I 2022 fik vi bevilget ny 

kunstgræsbelægning af KFF, da den gamle belægning var nedslidt. Belysningen af kunstbanen har ikke på noget tidspunkt været optimalt. Belysningen består af 2 

halogen projektører midt på banen og den svage belysning og placeringen af projektørerne har betydet at der næsten ingen belysning er af yderhjørnerne på 

banen. Vi ansøger derfor om udskiftning af de eksisterende halogen-projektører med 2 LED projektører på ny traverse (se beskrivelse/tegning), der udover en langt 

bedre belysning samtidig vil være en mere klimavenlig løsning.

Julius Andersensvej 8, 

2450 kbh SV

Københavns 

Kommune
Valby 29.375                 29.375                    3

2 Boldklubben Union

Mere funktionalitet og 

bevægelse på 

Genforeningspladsen

Genforeningspladsen var tiltænkt som et multifunktionel idrætsanlæg med tennis, fodbold, padel og skøjtebane i vinterhalvåret. Skøjtebanen er desværre skrottet 

og nu kan man primært spille fodbold på den store boldbane midt på pladsen. Det forfejlede skøjtebaneprojekt har efterladt en asfaltplads bag det ene mål som i 

dag næsten er ubenyttede. Der er efterladt en sandgrav til længdespring for børn og et mindre funktionelt træningsområde med 3-4 mindre 

styrketræningselementer. BK Union vil gerne udnytte dette område bedre og inddrage området som et sted der indbyder til fysisk bevægelse og leg. BK Union 

håber at en opgradering af området både kan invitere nye grupper ned på området, men også være et sted hvor nuværende medlemmer kan være fysisk aktive 

inden, under og efter træning. Det er en målsætning at klubbens trænere kan anvende området som en fast del af deres træning. Området er også tilgængeligt og 

bliver brugt af omkringliggende skoler og institutioner og de vil også få glæde af at området bliver gjort funktionelt og samtidig er et område der kan indbyde til 

flere bevægelsesformer udover fodbold. For at gøre dette er BK Union i dialog med forskellige leverandører af nye spændende løsninger til fysisk bevægelse og leg 

fx Athletic Skills model og udstyr fra Yelp samt MaxPlay der tilbyder digitale interaktive boldspil udstyr. Der er indgået en foregående dialog med de danske 

leverandører på disse hollandske produkter mhp på en kvalificering af et projektoplæg. Hvis der opnåes støtte til projektet vil BK Union, i samarbejde med Brobold, 

arbejde videre på at kvalificere et projekt der både opgradere et sort dødt byrum og samtidig sikre er opkvalificering af trænere i BK Union så de også kan anvende 

den nye facilitet i deres træning. Brobold og BK Union vil gerne invitere interesseret parter fra KFF ind i processen hvis det har interesse. Til sidst vil der tages 

hensyn til, at alt der bliver placeret, kan flyttes og geninstalleres mhp helhedsplanen.

Genforeningspladsen 

53, 2400 København 

NV

Københavns 

Kommune
Vanløse 625.000               1.625.000               4

Forvaltningen bemærker, at projektet vil give mulighed for mere 

foreningsaktivitet på ubenyttet areal, og at man med kommunal 

bevilling vil søge fonde for yderligere finansering.

Projektet skal koordineres med helhedsplanen for Bellahøjmarken 

og Genforeningspladsen.

Afledt drift skal aftales nærmere med den lokale driftsenhed.

3 Bryggens Roklub Etablering af løftegrej

Da der er begrænset plads i vor bådhal til klubbens mange forskellige bådtyper, har vi behov for at få "løftet både op på hylder". Klubbens medlemmer består af 

både helt unge, yngre, midaldrende men også en hel del ældre roere. Det er tungt og besværligt at løfte/bære de inrigger-både som klubben råder over. Flere af 

dem står på såkaldte bådvogne på gulvet og er lige til at klargøre og kære ud før en rotur. Derfor bliver de brugt mest. Men 12 stk af bådparken er af pladshensyn 

placeret på galger på væggene og bliver derfor ikke så ofte benyttet. Disse både skal nemlig manuelt bæres og løftes ned på bådvogne før de kan klargøres/rigges til 

før en rotur. Det er tungt og besværligt og kræver flere (mindst 4) personer med god fysik. Derfor søger vi om tilskud til etablering af et par elektriske bådlifte. Det 

vil ud over det fysiske løftearbejde og rokerings-besvær også minimere skaderne som sker ved sådan en håndtering.

Rundholdtsvej 95, 

København S
Bryggens Roklub Amager Vest 400.000               500.000                  3

4 Børnebasket-fonden

Ny basketball og 

rullesportsfacilitet i 

Tunnelfabrikken

Basketball har oplevet kontinuerlig vækst i antallet af udøvere i Københavns kommune og regionhovedstaden som helhed. Over de sidste 10 år er antallet af 

medlemmer fordoblet, og det har primært været båret af vækst i børne- og ungesegmentet. Hovedstadens Basketball Fællesskab (HBBF) har været en væsentlig del 

af væksten og er på få år gået fra at være en basketballforening, hvor tilbuddet kun lød på træning og ingen kampe, til at være en stor by-dækkende forening med 5 

afdelinger, samlet set flere end 1.000 medlemmer og flere end 25 kamphold med ugentlige kampe fordelt på mange forskellige haller. Væksten har medført et 

kæmpe pres på faciliteter, herunder muligheden for at kunne afvikle kampe for børn, unge og voksne i København. Det vil vi gerne afhjælpe med denne ansøgning 

BørneBasketFonden har netop indgået et samarbejde med foreningen Museum Tunnelfabrikken om aktivering af en del af Tunnelfabrikken i de næste ca. 2-3 år 

mens området bliver byudviklet. Arealet i Tunnelfabrikken er ca. 30x100 m med ca. 30 m til loftet (og derfor uopvarmet). Det er en enestående facilitet, som vi ser 

mange muligheder i – både for det etablerede foreningsliv og for lokalområdet, der er under hastig udvikling. Vi søger midler til at etablere 2 mobile state of the art 
basketball-baner med brugte trægulve fra Junckers (der bl.a. leverer gulve til VM og OL) og mobile tribunepladser til ca. 400 tilskuere, samt mobile 

omklædningsmuligheder. Faciliteten vil skulle bruges til basketball og 3x3 basketball i perioden fra påske til efterårsferien. Om vinteren pakkes trægulvet væk, og 

det store areal vil her kunne anvendes til bl.a. rullesport, der råder over meget få faciliteter, og hvoraf en del af idrætsgrenene træner udendørs i sommerhalvåret. 

Både basketbanerne og tribunerne vil være mobile og modulopbyggede og er tænkt til at kunne flyttes til anden hal, når Tunnelfabrikken skal ombygges (eller 

opdeles til to mindre haller), så faciliteten opretholdes og fortsat bruges i København

Oceanvej 1, 2150 

Nordhavn

By og Havn, 

udlejet til 

foreningen 

Museum 

Tunnelfabrikken 

(CVR 44298120) 

med hvem vi har 

indgået aftale om 

brug og aktivering 

af faciliteten

Østerbro 920.000               1.460.000               5
Forvaltningen vurderer, at projektet har et stort potentiale som 

bydækkende facilitet, der samtidigt kan bringe mere foreningsliv ind 

i udviklingen af Nordhavn.

5
Calisthenics 

Copenhagen
Tilskud til mere udstyr

Vi er en aktiv forening beliggende i Spor10, Jernbanebyen. Vi deler dette området med flere store foreninger som Stjernehuset og Mills Skating mm. Vores 

medlemsbase fokuserer primært på børn og unge, som har gavn af fysisk aktivitet og social interaktion gennem vores træningsprogrammer. For at kunne tilbyde 

vores medlemmer en endnu bedre træningsoplevelse og sikre, at de har adgang til nødvendige og sikre faciliteter, søger vi støtte til indkøb af nyt udstyr og 

redskaber. Vi begynder nu at mærke et stigende behov for flere madrasser og redskaber for at kunne imødekomme den voksende interesse og sikre, at alle kan 

deltage aktivt. Projektmål Formålet med dette projekt er at forbedre vores træningsfaciliteter ved at anskaffe nye madrasser, ringe, kegler og andre nødvendige 

redskaber. Dette vil: - Øge sikkerheden for vores medlemmer under træning. - Forbedre kvaliteten af vores træningsprogrammer. - Skabe en mere engagerende og 

motiverende træningsoplevelse. - Understøtte den generelle trivsel og udvikling af vores medlemmer, især børn og unge.

Vasbygade 10, 2450 

København SV
Spor10

Vesterbro - 

Kongens 

Enghave

36.091                 36.091                    4

6
Calisthenics 

Copenhagen

Copenhagen Street days / 

Calisthenics udstyr til 

vedvarende brug 

organisatiknen Copenhagen 

Calisthenics

Copenhagen Street Days 2025 er et event, der skal afholdes i samarbejde med GAME København og vil sætte særligt fokus på at fremme fysisk aktivitet blandt børn 

og unge gennem calisthenics. Som aktør i dette projekt har jeg, med erfaring inden for calisthenics, sat mig for at introducere og udbrede denne træningsform, som 

er baseret på kropsvægtstræning, til børn og unge i København. Mit mål er at skabe et engagerende og sjovt læringsmiljø, hvor børn og unge kan deltage i fysiske 

aktiviteter, udvikle styrke og smidighed, og samtidig blive en del af et positivt fællesskab. Et centralt element i projektet er at sikre, at de ressourcer og det udstyr, 

der anvendes under Copenhagen Street Days 2025, får en vedvarende værdi for lokalområdet. Med støtte til indkøb af specialdesignet mobilt calisthenics-udstyr 

pull-up bars & dip-bars – vil faciliteterne kunne bruges efter eventet til daglig træning og workshops for børn og unge i området. Målet er at skabe en permanent 
base for calisthenics, som er tilgængelig for alle Calisthenics er en ideel sportsgren for børn og unge, da det kombinerer fysisk træning med leg og udfordringer, 

som engagerer deltagerne på en naturlig måde. For mange unge, der måske ikke trives i mere traditionelle sportsgrene, kan calisthenics give en alternativ mulighed 

for bevægelse, hvor kropsvægtsøvelser og funktionelle bevægelser giver dem friheden til at udfordre deres krop uden komplekst udstyr eller store krav til teknisk 

kunnen fra starten.

Boulevarden
Københavns 

Kommune
71.900                 71.900                    4

Forvaltningen har opfølgende afklaret, at udstyret efterfølgende kan 

flyttes til street mekka og give et løft af faciliteterne der.

7
Copenhagen City 

Taekwondo Klub

Udskiftning af puzzle-måtter 

samt rulleskab

Copenhagen City har igennem seneste år oplevet en større succes og dermed også benyttet de eksisterende puzzle-måtter mere end tidligere. Dette betyder større 

slid og måtter, der har fået knækket deres "tapper" som gør de kan sættes sammen. Vi har derfor behov for at få udskiftet/fornyet ca. 50 måtter. Til opbevaring og 

transport af måtterne har vi i sin tid fået lavet nogle rulle-skabe, der benyttes til at kunne køre måtterne til og fra salen, da de ikke kan blive liggende. Disse er 

efterhånden ret slidte og skal skiftes ud. Udstyret som eleverne træner på er mere end 5 år gammelt og slidt/gået i stykker. Der er masser af børn som må stå med 

dårligt udstyr, som nedsætter sikkerheden. Specifikt drejer det sig om hjelme samt veste, som klubben skal kunne stille til rådighed. Det er ikke personligt udstyr. Vi 

søger derfor om: - udskiftning af måtter der er i stykker - Udskiftning af rulleskabe til transport af måtter i hallen - Udskiftning af veste og hjelme (20 hjelme og 20 

veste). 

Magistervej 4, 2400 

København NV

Københavns 

Kommune
Bispebjerg 30.000                 38.000                    3



Nr. Ansøger Projekttitel Beskrivelse af projekt
Adresse for 

projektet

Ejer af 

lokation
Bydel  Ansøgt beløb 

 Samlet 

anlægsbudget 
Vurdering Bemærkninger

8 DGI Byen

Udendørs fitnessanlæg til 

idrætsforeningerne i og 

brugere af DGI Byen, og 

beboerne i lokalområdet

DGI Byen tilbyder en lang række faciliteter og aktiviteter for både foreninger og borgere generelt. Fokus for DGI Byen er at engagere gæster gennem bevægelse og 

tilbyde sociale fællesskaber, der skaber fysisk og mental energi. DGI Byen har indendørs fitnessfaciliteter, som ikke dækker behovet for de mange besøgende 

(700.000+) og idrætsforeninger (60+), og ønsker således at øge kapacitet ved at etablere et udendørs fitnessanlæg, både til de mange foreninger, men også et tilbud 

til Københavnerne generelt for øget fysisk træning eller en mulighed for nemt at komme i gang (analyser viser at 10- 30% kommer i gang pga. lettilgængeligt 

udendørs fitnessudstyr). Anlægget vil også fungere som et mødested på tværs af forskellige medlemmer og målgrupper, hvor de justerbare vægte på maskinerne 

sikrer, at alle kan være med. Vi tester lige nu et komplet fitnessanlæg frem til slutningen af september ved området omkring hotellet og gennemgang fra 

Tietgensgade og Kødbyen samt adgang til padel- og kunstgræsbaner, og kan konstatere at der er fuld aktivitet på fitnessanlægget. Anlægget benyttes både af 

sportsudøvere og folk, der ikke er aktive medlemmer, men blot kommer forbi. Der måles på tilfredshed med udstyret, træningen og placering samt aktivitet på dage 

og tidspunkter, og de foreløbige meldinger viser en meget positiv modtagelse af udstyret. 757 besøg de første 4 uger, og 95% vurderer udstyret som godt eller 

fremragende, 93% ønsker anlægget permanent her og 14% kom i gang med at træne pga. fitnessanlægget. Fitnessudstyret, som produceres af finske Omnigym, vil 

bestå af 10 maskiner og kan benyttes af alle fra teenageårene og op. Ligeledes til alle træningsniveauer. Anlægget etableres som del af udeområde med faciliteter 

og gennemgang, hvor trafikken er høj, og det er lettilgængeligt for alle foreninger og andre brugere. Anlægget etableres på mobile platforme, så det nemt og 

fleksibelt kan placeres og flyttes igen, såfremt trafik og brug kan øges på anden lokation.

Tietgensgade 65, 1704 

København V

Københavns 

Kommune

Vesterbro - 

Kongens 

Enghave

956.625               956.625                  3
Tilskuddet er betinget af, at afledt drift håndteres og finansieres af 

DGI-byen

9 FSB

Anlæg af ny boldbane i 

Ågården - tillægsudgifter i 

forbindelse med §8

Med henvisning til sagsnummer 2024-0001991 af 31. januar 2024 ansøges hermed om tillægsbevilling, da det er konstateret, at boldbanen ligger i kortlagt område 

på vidensniveau V2, som derfor kræver ekstra arbejder og dermed ekstra udgifter. Herunder: Ekstra rådgivning i forbindelse med jordhåndtering jf. §8, 

prøvetagning, projektbeskrivelse, miljøteknisk tilsyn, dokumentationsrapport mv. Eventuelle ekstraudgifter i forbindelse med jordhåndtering og bortkørsel af jord 

mv. Omkostning: Rådgivning mv. 40.000,00 kr. Jordhåndtering, estimat 50.000,00 kr.

Jægergade 10B, 2200 

København N
Ansøgeren Nørrebro 90.000                 1.446.000               3

KFU bevilgede d. 7. dec. 2023 anlægstilskud på 1,3 mio. kr. til 

projektet. Ansøgningen her er om tillægsbevilling til samme projekt.

10
Fællesskabet seniorer 

(Husum boldklub)

Træramme omkring 

Petangbaner

Vi ønsker at vores 2 år gamle Petanquebaner for etableret en 15 cm trækant hele vejen rundt 13 x 9 meter , den vil i højden fylde 10 cm og bestå af 15x15 cm 

Douglas gran bæredygtigt træ fra Aros savværk. Petanquebanerne bliver også brugt som parkering / vendeplads af div kommunalle køretøjer, cykelcrosbane , 

Husum skole bruger den som festplads, så underlaget bliver ødelagt , så en ramme rundt vil forhindre dette . Vi vil gerne starte en Petanqueklub under dansk firma 

idræt , men det kræver at Petanquebanerne bliver opgraderet.

Husumparken
Københavns 

Kommune

Brønshøj-

Husum
7.000                   7.000                      3

11 Hafnia-Hallen Udendørs fitness

Vi er beliggende i København SV, hvor nærmeste brugere af vores faciliteter kommer fra boligområderne Valby, Folehavekvarteret, Grønttorvet, Gamle Sydhavnen, 

Nye Sydhavnen og Sjælør. Brugerne, der kommer i Hafnia-Hallen, er en blanding af skoler, foreninger, private og selvorganiserede. Herudover har vi stor gavn af 

samarbejde med BUF, SUF og projekter i forvaltningerne. BBU Idrætsprojektet m.fl. Det er en-til-en aktiviteter for udsatte unge med en voksen i formaliserede 

rammer. Vi har meget fokus på selvorganiserede unge (15-18 år) og unge voksne (18-25 år). Det er en del af vores DNA at skabe rum for denne gruppe unge, som 

ofte falder udenfor det organiserede idrætstilbud. Unge, der ikke tilhører en forening, men kommer i Hafnia-Hallen for at finde ligesindede (jf definition af 

selvorganiserede unge fra Idrættens Analyseinstitut). Vi ønsker at skabe forskellige aktivitetsrum for denne gruppe, og derfor har vi i løbet af sommer og efterår 

lånt udstyr til at teste udendørs fitness. Det har været en stor succes, og vi har med hjælp fra Omnigym lavet af analyse af brugen og brugernes tilfredshed. 

Udendørs fitness – en oase for de selvorganiserede unge mellem 15-25 år. Vores erfaringer er lavet i juli og august måned, hvor vi generelt havde stor aktivitet af 
selvorganiserede i Hafnia-Hallen, og hvor vi i særlig grad kunne se en stor aktivitet på udendørs fitness, som i modsætning til vores normale fitness aktiviteter er 

gratis og derfor tiltaler den særlige gruppe af vores gæster. Hvad søger vi tilskud til? Omnigym har specialiseret sig inden for udendørs fitnessmaskiner, der er 

robuste og kan justeres i vægtbelastning, hvilket er vigtigt for motivationen hos de selvorganiserede unges fastholdelse i træningen. I forlængelse af vores 

prøveopstilling, søger vi midler til en tilsvarende opstilling, hvor der kan trænes med stor variation og flere personer på samme tid.

Julius Andersens Vej 

6, 2450 København SV

Københavns 

Kommune
Valby 500.000               843.837                  4

Tilskuddet vil være betinget af, at der forlods indgås aftale med den 

lokale drift om etablering samt drift og vedligehold.

12 HAYSKOLEN
Oplevelse gennem livet - 

hele livet

Den gode idé Gode idrætsfaciliteter er en forudsætning for dannelse, uddannelse og gode levevilkår. Vi vil gerne åbne skolens rum op for at styrke denne mulighed 

blandt institutioner i Sydhavnen. Vores formål med projektet er visionen om at skabe en ny ramme for at bevægelse og oplevelse som en naturlig del af hverdagen. 

Oplevelsessalen er tænkt til at fungere i dagtimerne for omkringliggende børneinstitutioner og skole, forskellige klubtilbud om eftermiddagen og udbud til AOF, 

FOF og andre almennyttige foreningers brug om aftenen. I dag er der ikke mange oplevelses-/bevægelsesrum eller gymnastiksale Sydhavnen - kun Valbyhallen der 

udlejes til større brug samt Kvartershuset beliggende på Anker Jørgensens Plads (30 min. gang for et barn). Hay Skolen har en attraktiv placering for at være 

samlingspunkt for lokalområdet, da skolen ligger centralt placeret imellem boligblokke og institutioner i det gamle Sydhavnen. Foruden skolen, SFO og fritidsklub 

ligger der 2 børnehaver og 2 vuggestuer inden for en radius af 500 meter. Projektet nyder allerede stor, positiv opbakning fra Vuggestuen Grønrisvej, Red Barnet’s 
Vuggestue, der kan se en stor fordel i ikke at skulle gå langt med små børn for at lave motorik og leg & læring, som er udfordringen i dag. Projektet vil give børn og 

unge samt borgerne i lokalområdet et sted, hvor fællesskab og bevægelse kan dyrkes samtidig med, at der er mulighed for at inddrage forskellige sundhedsmæssige 

perspektiver. Samtidig vil det styrke Hay Skolen som sammenhængskraft i lokalområdet med fokus på leg, læring, bevægelse og oplevelser i Sydhavnen. Selve 

oplevelsessalen Oplevelsessalen skal være et rum for bevægelse, idræt og forskellige arrangementer, mindre teateropsætninger og/eller udstillinger. Derfor skal 

etableres et nyt kombielastisk gulv i stedet for det eksisterende flisegulv. Desuden skal der opsættes og monteres ribber samt gymnastikbænke på væggene. Men 

oplevelsessalen skal også være et socialt værested for teater og musik.

Grønrisvej 2, 2450 

København SV
Ansøgeren

Vesterbro - 

Kongens 

Enghave

108.458               278.458                  4
Forvaltnignen bemærker høj egenfinansiering og at man i vidt 

omfang vil åbne faciliteten for folkeoplysende foreninger.

13
Hovedstadens 

Basketball Fællesskab

Basketkurve i Valby Hallen 

der giver mulighed for 

kampafvikling for børnehold 

og markant forbedrede 

træningsfaciliteter

Basketball har oplevet kontinuerlig vækst i antallet af udøvere i Københavns kommune og regionhovedstaden som helhed. Over de sidste 10 år er antallet af 

medlemmer fordoblet, og det har primært været båret af vækst i børne- og ungesegmentet. Hovedstadens Basketball Fællesskab (HBBF) har været en væsentlig del 

af væksten og er på få år gået fra at være en basketballforening, hvor tilbuddet kun lød på træning og ingen kampe, til at være en stor by-dækkende forening med 5 

afdelinger, samlet set flere end 1.000 medlemmer og flere end 25 kamphold med ugentlige kampe fordelt på mange forskellige haller. Hertil skal lægges et 

godkendt talent-akademi med gymnasie samarbejde og morgentrænings setup. Efterspørgslen efter fleksible basketball faciliteter i Københavns kommune er derfor 

stor, og mere fleksible faciliteter der både understøtter børn, unge og ældre, samt bredde og elite vil kunne hjælpe basketballforeningerne med bedst muligt at 

aktivere og udnytte faciliteterne, og dermed i sidste ende optimere brugen af faciliteten og hæve antallet af brugere. I HBBF har vi også haft stor vækst i vores 

aktiviteter i området Sydhavnen / Valby / Vesterbro, både igennem vores klassiske foreningshold i børne- og ungesegmentet i Valby Vespas og Vesterbro Vikings, 

men også med vores akademihold i samarbejde med AKS. Valby Hallen er i den forbindelse blevet et centralt sted for HBBF både hvad angår som træningsfacilitet 

og som kamphal, og Valby Hallen er en rigtig god facilitet, men har også basketballmæssigt nogle helt åbenlyse forbedringspotentialer, hvor man med specifikke 

opdateringer af hallen kunne markant forbedre træningsmulighederne for alle aldersgrupper og samtidig muliggøre afvikling af kampe for børn under 12 år, hvilket 

i dag ikke er muligt. Vi søger om støtte til at installere 4 lofthængte kurve, så der kan spilles på tværs i Valby Hallens hal 2, samt opstregning af tværbaner og at 

samtlige kurve tilpasses så fremadrettet fleksibelt også kan sættes ned i børnehøjde.

Julius Andersens Vej 

3, 2450 København

Københavns 

Kommune
Valby 438.234               438.234                  4

Loftets bæreevne skal afklares. Projektet forudsætter aftale og 

koordinering med den lokale drift vedr. anlæg, drift og vedligehold.



Nr. Ansøger Projekttitel Beskrivelse af projekt
Adresse for 

projektet

Ejer af 

lokation
Bydel  Ansøgt beløb 

 Samlet 

anlægsbudget 
Vurdering Bemærkninger

14
Hovedstadens 

Basketball Fællesskab

Etablering af 3x3 

basketballbane

HBBF ansøger om midler til etablering af en 3x3 basketballbane i det eksisterende boldbur på Prags Boulevard ved Prismen. Vores afdeling, Amager Gators, har en 

ambition om at skabe en udendørs facilitetsmulighed, der kan bruges til både træning og stævner for vores medlemmer samt lokale børn og unge. Baggrund 

Basketball er en sport, der fremmer fællesskab, samarbejde og fysisk aktivitet. Det er en meget lettilgængelig sport, der blot kræver en bold, en god bane og to 

personer for at være sjov. Man kan let spille basketball på tværs af alder, køn og niveau og samtidig have en sjov oplevelse for alle. Amager Gators ønsker 

etableringen af en lokal udendørs facilitet, da der i øjeblikket ikke findes en basketballbane i lokalområdet, der imødekommer sikkerheds- og kvalitetsmæssige 

standarder til at afvikle træning og 3x3 stævner. Ved at tilbyde denne facilitetsmulighed håber vi at gøre sporten mere tilgængelig for børn og unge i nærområdet. 

Projektbeskrivelse Den foreslåede basketballbane vil blive etableret i boldburet, hvor der i øjeblikket er en fodboldbane. Vi har udarbejdet en løsning, der sikrer, at 

den nuværende fodboldbane kan sameksistere med den nye basketballbane. Fodboldbanen vil forblive som den er nu samtidig med, at der etableres en 

basketballbane på tværs i høj kvalitet både æstetisk og funktionelt. Mål og forventede resultater Vi forventer, at etableringen af basketballbanen vil: - Øge 

interessen for basketball blandt lokale børn og unge. - Øge tilgangen til Amager Gators fra lokalområdets børn og unge. - Tilbyde en sikker og tilgængelig udendørs 

facilitetsmulighed til træning og stævner. Yderligere ansøger vi om midler til afvikling af 3x3 stævner for at aktivere og invitere flere børn og unge i gang med 

basketball. Vi håber, at I vil støtte vores initiativ, som vil tilgodese vores medlemmer samt lokale, da banen vil være tilgængelig for alle

Holmbladsgade 71, 

2300 København S

Københavns 

Kommune
Amager Øst 68.750                 68.750                    4

Det bemærkes, at projektet er på TMF's areal, og at der er positiv 

dialog med den lokale TMF-drift om projektet. Tilskuddet er 

betinget af, at der lokalt indgås aftale mellem foreningn og TMF om 

udførsel af projektet inden for den afsatte økonomi.

15
Hovedstadens 

Svømmeklub

Udvidelse af 

styrketræningsfaciliteter 

ved Bellahøj 

Svømmestadion og Bellahøj 

Hallerne, DEL 2

HSK har tidligere fået bevilget 1.540.454 kr. via puljen for anlægstilskud til idrætsfaciliteter. I det eksisterende projekt mangler der, bl.a. pga. stigende 

byggeomkostninger, et beløb, som der nu og efter dialog med forvaltningen søges anlægspuljen om restfinansiering til. Det ansøgte beløb er todelt. Der er tale om 

udstyr til fastmontering, som fx gulv og spejle; og der er tale om udstyr til at udstyre styrketræningslokalet med relevant basisudstyr. Ombygningen er meget tæt på 

at blive sat i gang og forventes færdigt til januar/februar '25. Derefter er det projektplanen, at der i februar 2025 vil blive monteret gulve og styrketræningsudstyr. 

Baggrunden er tidligere ansøgning om midler til udbygning af styrketræningsfaciliteterne på Bellahøj. Dvs. både til gavn for medlemmer af svømmeklubberne og til 

gavn for klubmedlemmer, som har træning i BH. Der er tidligere afklaret og godkendt egnet placering mellem GMC og Svøm Kbh. GMC har på brugergruppemøde 

orienteret klubber hjemhørende i BH. HSK har afklaret etablering med de større svømmeklubber og landsholdet (herunder Team Danmark). Placeringen vil være få 

meter fra eksisterende styrketræningsfacilitet i indgangsarealet til BH. Arealet er på ca. 90 m2 og vil tæt på fordoble arealet til styrketræning. Arealet der skal 

anvendes, fungerer i dag som personaleomklædning for Svøm Kbh.’s personale. Personaleomklædning flyttes og sammenlægges med omklædning for BH’s 
personale. Omkostninger hertil er indeholdt i det allerede godkendte og tildelte budget og flytning godkendt af GMC og Svøm Kbh.

Bellahøjvej 1, 2700 

Brønshøj

Københavns 

Kommune

Brønshøj-

Husum
569.846               694.846                  3

KFU bevilgede d. 7. dec. 2023 anlægstilskud på 1,5 mio. kr. til 

ombygningen. Nærværende ansøgning omhandler en 

tillægsbevilling. 

Håndtering af afledt drift til de nye faciliteter skal aftales nærmere 

med den lokale drift.

16 Københavns BMX Klub

Renovering af start ramper i 

forbindelse med afvikling af 

BMX VM i 2025

I forbindelse med forestående renovering af startramper på BMX bane, har vi konstateret at den ene af de 2 start gates, som er fra 2007, er så slidt og medtaget, at 

den ikke længere kan renoveres, og det kun er et spørgsmål om tis, inden den ikke længere virker. Fabrikatet produceres ikke længere, så der skal skiftes ud til nyt. 

Vi har i klubben modtaget tilbud på udskiftning, med en andel dækket af VM 2025, og en rabat fra leverandør, er prisen for Københavns BMX klub 85.000 + moms

Ved Slusen 2, 2300 

København S

Københavns 

Kommune
Amager Vest 106.250               317.183                  4

Forvaltningen vurderer, at projektet vil styrke afviklingen af VM og 

samtidigt bringe et varigt løft af faciliteten.

17
Mills Club - Skate & 

Event

Skumgrav og renovation af 

ramper for sikkerhedens 

skyld

Spor 10 skatehal trænger til at få renoveret ramperne således at alle børn og unge trygt kan skate på vores fede ramper uden at få splinter og skræmmer fra træet. 

Derfor søger vi træ og materialer til renovation af skateparkens ramper. Derud over er det vores store drøm at få anlagt en skumgrav således at de fald og spring 

alle vores børn og unge vover sig ud i, kan ske må en sikker måde. Med en skumgrav vil de unge kunne udfordre sig sig og nå deres fulde potentiale indenfor 

skatesporten. Derfor søger vi også midler til anlæg af skumgrav.

Vasbygade 10, 2450 

København SV

Københavns 

Kommune

Vesterbro - 

Kongens 

Enghave

74.500                 81.950                    4
Forvaltningen bemærker, at man med den har opnået en stor 

brugergruppe og meget aktivitet på faciliteten.

18 NREP / Spor10 Genhusning af Spor10

Vi søger midler til at sikre et mødested, der kan genhuse Spor10s aktiviteter i den ca. 4- årige periode, Spor10, skal bygges om. Jernbanebyens aktive mødested, har 

eksisteret siden april 2023, hvor den første lejer, Maker, flyttede ind. Siden da er der blevet skabt et fællesskabshus, som danner ramme om mere end 30 aktørers 

daglige aktiviteter omkring bevægelse, sundhed, leg, værkstedsaktiviteter og byudvikling. Brugerne tæller bl.a. Mills Skate & event, Jernbanebyen IF, Stjernehuset, 

Hovedstadens Basketball Fællesskab, Hwarang Tigers, Street Copenhagen, Copenhagen Malungos, B3B basket og foreningen Maker. Spor10 i sin nuværende form 

kan fungere frem til medio 2025, hvorefter bygningen skal ombygges og transformeres til det endelige Spor10, som skal være et samlingspunkt i Københavns nye 

bydel. Da der skal byggemodnes og bygges på arealerne omkring Spor10, forventes det, at den permanente version af Spor10 ikke kan tages i brug før 2029. 

Intentionen med Spor10s aktører og fællesskaber er, at det, der er bygget op, skal fortsætte i andre lokaler i den periode, hvor Spor10 bygges om. Aktørerne bag 

ønsker at blive så tæt på Spor10 som muligt, og vi er i den situation, at der kun et stenkast fra Spor10 er en god mulighed. På Vasbygade 22 ligger 3 bygninger, som 

vi har mulighed for at omdanne til et mødested, hvor vi kan bibeholde en lang række af de funktioner, Spor10 indeholder i dag. Bygningerne har tidligere været 

anvendt til kontor og lager, men har en størrelse, som gør, at de vil kunne rumme sport, bevægelse og øvrigt foreningsliv. Her er 2 tomme haller og en 

kontorbygning, som kan indrettes til Spor10 vol.2. Vi ansøger om at midler til at opgradere hallerne, så de bliver tilgængelige og lever op til gældende brandkrav 

m.v., så de kan danne ramme om Spor10 aktiviteter fra 2025 til 2029. Ændringen af anvendelsen af eksisterende bygninger til idræts- og kulturformål er mulig 

inden for gældende lokalplansrammer.

Vasbygade 22, 2450 

København SV
Freja Ejendomme

Vesterbro - 

Kongens 

Enghave

1.033.800            1.233.800               4

Kultur- og Fritidsudvalget har tidligere bevilget en række 

anlægstilskud til midlertidige faciliteter i Spor 10 i Jernbanebyen. 

Spor 10 står over for en ombygning medio 2025, og NREP, der 

forestår udviklingen søger anlægstilskud på 1,0 mio. kr. til den 

nødvendige klargøring af den nye lokation, herunder brand- og 

adgangsforhold, med henblik på at kunne huse aktiviteterne indtil 

2029. Tilskuddet vil være øremærket de folkeoplysende aktiviteter. 

NREP oplyser, at bygningerne skal nedrives efter 2029.

19 Parkour DK
Mobil parkourpark til Street 

Days København 2025

I forbindelse med sommerens store sportsevent i københavn 2025 EM 3x3 på Ofelias Plads ønsker vi at afholde et stort parkourevent. Her skal være fri træning for 

alle, workshops for børn og begyndere og sommerens store parkour konkurence, som vi håber vil kunne blive en de facto DM i parkour. Til at afvikle dette har vi 

brug for midler til byggematerialer mm. Vi har været i dialog med Københavns kommune og nu GAME der har opfodret og til at søge denne pulje til at dække 

byggematerialerne. Obs. vi håber at kunne gennemføre projektet billigere, da vi ved at nogen byggemarkeder giver rabat og støtter lokale foreninger med 

byggematerialer. budgettet vedhæftet her er lavet på faktiske priser for ikke at tage nogen chancen. Vi laver gerne en aftaler om at forsøge at få rabatter og 

derefter tilbagebetale differencerne. Vi har stor tiltro til at en konkurence i denne scala vil kunne give et kæmpe løft til vores miljø i form af nye medlemmer og 

bevågenhed generelt. Vi er allerede i dialog med de øvrige lokale aktører for at samle frivillige kræfter og uddellegere arbejdet og der er pt stor opbakning og 

tilslutning. Efter Street days, ønsker vi at du byggere udstyr skal pakkes sammen og transporteres til lokale træningsspots og klubber for at støtte parkourmiljøet, 

der mangler ordentlige forhold og lider under dårlige trænings faciliteter. Her tænker vi fx på GAME, Spor 10 og udendørs spots som Under Bispeengbuen, men vi 

arbejder pt i vores forening ParkourDK på at få vores egen hal og hvis dette lykkes inden sommer 2025, vil vi prioritere at genbruge materialet her.

Sankt Annæ Plads 1, 

1250 København K

Københavns 

Kommune
Indre By 96.375                 96.375                    4

20

Privatperson/ på 

vegne af 

gruppe/fællesskab

Minirampen på Toftegårds 

Plads/Kraftwerket

Montering af skatelite plader på minirampen. Minirampen på Toftegårds Plads ved Valby Kulturhus og Kraftwerket er desværre allerede ødelagt, da der ikke er 

monteret skatelite plader på den. Jeg bidrager gerne med inputs til byggeriet i såsom størrelse, højde, bredde osv så de rigtige proportioner kommer på plads.

Valgårdsvej 2, 2500 

Valby

Kraftwerket/ 

Valby Kulturhus 

/KK

Valby 55.000                 55.000                    3

Forvaltningen bemærker, at Toftegårds Plads står over for at skulle 

omdannes, og forvaltningen arbejder aktivt for ny placering af 

rampen andetsteds. Tilskuddet vil være betinget af, at der forud for 

er fundet en ny placering.

21 Roklubben Skjold Udskiftning af bådelifte

Opsætning af 2 sæt søjler inriggerlifte i bådhal. Klubbens økonomi kan ikke løfte dette projekt uden støtte. Tilbud fra JNINDUSTRI-MONTAGE lyder på 211.875kr. 

Skjold finansiere med 40.000kr. plus frivillige medlemmer, som hjælper med nedtagning af eksisterende bådhylder og opsætningen af de nye lifte. Vi ønsker at 

skabe bedre muligheder for at benytte klubbens både. De nye bådlifte vil øge fleksibiliteten for brugerne med hensyn til håndteringen af bådene idet det bliver 

lettere, især for mindre bådhold. Vi har erfaret, at der er en stigende efterspørgsel efter at ro på forskellige tidspunkter på dagen. Vi forventer, at der vil være 

større interesse hos de lokale besøgende på f. eks. vores åben hus arrangementer og opslag på de sociale medier, når de erfarer, at de nemt kan komme ud og ro 

og på de tidspunkter de ønsker. Vi håber at dette vil skabe støre interesse for rosporten både lokalt og generelt.

Strandvænget 51, 

2100 København Ø
Ansøgeren Østerbro 171.875               211.875                  3
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22
Tingbjerg Bibliotek \ 

Kulturhus

Bevægelse i Tingbjerg 

Bibliotek \ Kulturhus

Tingbjerg Bibliotek \ Kulturhus har en fin sal med store vinduer, scene og en opholdstrappe. Desværre betyder salens betongulv, at der er begrænsninger for salens 

brug, og salen benyttes derfor i dag primært til kultur- og mødeaktiviteter. Med etablering af et trægulv beregnet til dans, gymnastik og bløde bevægelsesformer, 

vil det være muligt at aktivere salen på en helt ny måde og skabe grundlag for idrætsaktiviteter for børn og unge samt i foreningsregi generelt. Der er i 

lokalområdet flere beboere og foreninger, som har vist interesse for dette, bl.a. Skillz. Samtidigt vil det være muligt bedre at understøtte projekter, der arbejder for 

at øge idrætsdeltagelsen i Tingbjerg (f.eks. 10.000 flere børn og unge, Prøv en idræt, feriecamp mv), samt at etablere nye fællesskaber omkring 

bevægelsesaktiviteter i huset. Herudover omfatter projektet et specialdesignet møbel på hjul, som både vil gøre det muligt at skjule stablede skole, sikre 

opbevaringsplads og en spejlvæg til brug for f.eks. dans. Projektet omfatter også udgifter til et gardin, som vil skabe mere hygge og mulighed for afskærmning i 

salen, så den bedre kan danne rammen om forskellige bevægelsesaktiviteter. I et tilstødende rum vil et gardin kunne sikre simple omklædningsmuligheder og et 

opgraderet /tilgængeliggjort tekøkken vil kunne understøtte foreningslivet. Herudover rummer projektet en inddragelses- og aktiveringsindsats, som går ud på 

både at inddrage beboere i området i processen samt at få aktiveret og synliggjort salen - også som bevægelsessal (midler til et arrangement + instruktører). 

Projektet skal ses i sammenhæng med, at Brønshøj-Husum generelt har meget få idrætsfaciliteter, som primært er placeret på ECV (Husum). Der kommer en ny 

multihal i Tingbjerg men tidligst i 2029. En ombygget sal i Tingbjerg Bibliotek \ Kulturhus vil derfor være en måde at hurtigt at give beboere i Tingbjerg bedre 

mulighed for bevægelse i nærområdet og samtidigt bringe de eksisterende m2 endnu bedre i spil.

Skolesiden 4, 2700 

Brønshøj

Københavns 

Kommune

Brønshøj-

Husum
               330.000 390.000                  4 Afklaring om øget drift af det dyrere trægulv skal håndteres lokalt.

23 URBAN 13

Opgradering og renovering 

af gadeidrætsfacilitet med 

reparationer, maling, 

tribune, seating og parkour - 

URBAN 13 - Under 

Bispeengbuen

Vi søger om midler til et opgraderings- og renoveringsprojekt, der skal løse tre ting. 1. Projektet har til formål at få flere brugertyper til området under Buen Med 

projektet søger vi konkret om midler til parkourfaciliteter, der vil give et helt nyt børne- og ungetilbud under Buen. Faciliteten skal bygges af brugerne selv, hvilket 

både kommer til at skabe et medejerskab og som vil være kompetenceudviklende ift. håndværket og den demokratiske deltagelse i opbygningen af byens rum. Når 

parkour-området står færdigt, forventer vi, at det vil blive brugt primært af børn og unge under 25 år, men at det også vil tilbyde voksne motorisk stimulerende leg 

og funktionel træning. 2. Projektet har til formål at opgradere allerede eksisterende faciliteter under Buen med bedre muligheder for seating Gadeidrætsfaciliteten 

på URBAN 13 består af tre halve basketbaner, én fodboldbane, en motionscontainer med vægte og en række mobile panna-baner. Udover parkour-projektet har vi 

en drøm om at kunne lave bedre seating, sådan at vi opgraderer muligheden for ophold omkring banerne. Bedre seating vil også skabe et mere fuldendt idræts-

byrum. Forskning viser, at netop opholdet omkring banerne er essentielt, hvis man vil tiltrække flere piger og kvinder. Og det er et ønske hos alle stedets aktører. Vi 

vil konkret lave en tribune ved den ene basketbane og dertil små øer af farvede siddemøbler i træ omkring resten af stedets baner. Ift. byggeriet har vi konkret 

været i samtaler med FRAK, der arbejder med lokalområdets unge fra Lundtoftegade. Et sådant samarbejde vil sikre en lokal forankring hele vejen rundt. 3. 

Projektet har til formål at renovere eksisterende faciliteter under Buen. Efter 4 år, er der dele af faciliteten, der er slidt. Således har den gamle tribune ved 

fodboldbanen brug for et eftersyn, ligesom gummibelægningen på den ene af basketbanerne har det. Projektet sker på Nørrebro-siden af URBAN 13, der har brugs- 

og byggeret til området i aftale med Vejdirektoratet.

Bispeengen 18, 2000 

Frederiksberg

Københavns 

Kommune
Nørrebro 254.000               284.000                  4

24 Ørestad IF Fodbold Spillerbokse

Ørestad Idrætspark er ved at blive etableret/opført af Københavns Kommune og har som det første fået en 11 mandsfodbold bane. Senere vil der støde flere 

fodboldbaner til, outdoor areal samt en 700 m2 klubhus. Ørestad IF har delvist rykket sine 800 medlemmer i den nye Idrætspark og prøver løbende at gøre 

området til en brugervenligt sted at opholde sig og samtidig udøve sin sport. Ørestad IF har for egne midler indrettet containere til: Omklædning, Café samt 

materialerum. For at optimere forholdene omkring fodbolden mangler vi derfor nogle ”Fodbold spillerbokse” som desværre ikke ligge i budgettet for Ørestad 
Idrætspark. Ved at opstille spillerbokse ville Ørestad IF derfor komme på højde med at andre fodboldklubber.

Metrovej 13, 2300 

København S

Københavns 

Kommune
Amager  Vest 87.500                 87.500                    3

25 Ørestad IF
Redskabsfornyelse til glæde 

for Ørestads børn

Ørestad IF's gymnastikafdeling står over for en akut udfordring med vores gymnastikredskaber, som bruges af vores mange gymnaster i hallen på Kalvebod Fælled 

Skole. Vi søger midler til at udbedre de ødelagte redskaber samt til at indkøbe nye for at sikre sikkerhed, kvalitet og fortsat glæde ved fysisk aktivitet. De 

eksisterende redskaber er i kritisk tilstand. Eksempelvis er en af vores mest anvendte redskaber, en skråkile i skum, flænget hele vejen langs midten og er inficeret 

med skimmelsvamp, hvilket gør den ubrugelig og sundhedsfarlig. Derudover er tilløbskasser blevet knust, så det indvendige materiale er ødelagt, hvilket skaber en 

sikkerhedsrisiko for børnene. De to luftbaner er utætte og taber luft, derfor skal de lappes og ventiler skal udskiftes. For at kunne tilbyde vores medlemmer og 

skolens elever et trygt og inspirerende træningsmiljø, har vi brug for at udskifte de beskadigede redskaber og samtidig investere i nye, moderne redskaber, der kan 

understøtte en bred variation af gymnastiske øvelser. Dette vil gavne både de mange børn, der træner hos Ørestad IF, samt skolens elever, som også har adgang til 

redskaberne i undervisningen. Vi ansøger derfor om støtte til dette projekt, som vil sikre bedre træningsmuligheder og højne sikkerheden for både foreningslivet og 

skolebørnene i området.

Else Alfelts Vej 2, 

2300 København S

Københavns 

Kommune
Amager Vest 75.500                 75.500                    4

24,5 Ansøgninger der ikke indstilles til bevilling

26
Arbejdernes 

Tennisklub

Elektronisk hjælp og 

overvågning

Arbejdermes Tennisklub har ca. 1.5000 aktive medlemmer, hvoraf de 400 er brugere af tennishallen på Bellahøj. Hallen fik vi bygget i 2003. Derefter blev den 

overdraget til kommunen og vi har indgået en brugs- og driftsaftale med kommunen. For at optimere juniorer og seniorspillere har vi overvejet at få installeret et 

elektronisk overvågningssystem, Zennitz, hvor spillerne dels efterfølgende kan se, hvad der kan optimeres ved deres spil og samtidig kan systemet overvåge, om 

bolden er ude eller inde ved tvivl, Line caling. 

Borups Allé 273, 2400 

København NV

Københavns 

Kommune

Brønshøj-

Husum 
250.000               250.000                  1

Forvaltningen vurderer, at projektet er nice to og ikke giver mere 

idrætskapacitet.

27
Arbejdsgruppe (lokale 

skatere fra Vesterbro)

Udvidelse af Skatebanen på 

Enghave Plads

Skatebanen på Enghave Plads er et af de mest benyttede område til udfoldelse på skateboard og løbehjul og der har længe været et ønske fra brugerne om at 

udvide banen. Vi er en arbejdsgruppe, som består af nogle lokale voksne skatere fra Vesterbro. Sammen har vi fået udarbejdet et forslag til en udvidelse af 

skatebanen. Forslaget tager udgangspunkt i snakke med banens brugere, store som små, samt et brugermøde tilbage i maj 2022, som Vesterbro Lokal Udvalg havde 

taget initiativ til. Forslaget går på at udvide den eksisterende skatebane med en ny del hen mod boldburet, samt en aktivitets-cirkel rundt om boldburet. Udvidelse 

vil skabe mere plads og mulighed for at endnu flere brugere vil benytte banen. Forslaget er udarbejdet af FSR Beton Aps, som har et langt CV med skateparks og må 

beskrives som de førende indenfor etablering af skateboard banen i Danmark.

Enghave Plads
Københavns 

Kommune

Vesterbro - 

Kongens 

Enghave

2.250.000            2.250.000               1
Projektet forudsætter særskilt beslutning i TMU, da det omhandler 

ændret anvendelse af offentligt byrum. Forvaltningen anbefaler at 

projektet løftes ad andre veje end via KFU-puljer.

28
Badekompagniet 

Sluseholm

En ny flydende sauna ved 

Sluseholmen

Badekompagniet er en velfungerende forening som i de seneste år har oplevet en dramatisk stigning i efterspørgsel efter mere kapacitet. Foreningen ansøger om 

en flydende sauna i tilknytning til Koralbaset (havnebad ved Sluholmen) med en eksisterende, men alt for lille, 6 personers sauna. En ekstra sauna skal med 

panoramavindue, mod vand og omgivelser, åbne mulighed for bl.a. events så endnu flere bliver interesseret i det kolde gys. Projektet har været i gang i over et år 

og saunaen næsten færdigbygget. Der udestår de sidste tilladelser og en del arbejde for at tilslutte og tilpasse sauanen til dens endelige placering. Foreningen er 13 

år, velfungerende med et stærkt lokalt islæt. Siden oprettelsen er befolkningen i området vokset betydeligt og den nuværende kapacitet er allere for lille og 

området vokser med nye boliger og skoler. Foreningen åbnede i juni op for en ca. 400 personer større medlemsskare hvilket blev tilmeldt på få dage. I forbindelse 

med nytegning var der på generalforsamlingen vedtaget et højere medlemsgebyr ligesom foreningen kontingent er steget meget fra 600 til 1.000 kr årligt for at 

finansiere den nye sauna. Der er stadig både likviditets og fiansieringsudfordringer som vi arbejder med. Det beskrives i noter til budgettet. Der er i området 

betydelig interesse for lokale aktiviteter og foreningen har stor tilslutning. Det er med den nuværende kapacitet vanskeligt/umuligt at afvikle f.eks. åbent hus eller 

gæstedage. Med den nye sauna, hvor kapaciteten er op til ca. 16 personer åbnes der op for dels flere medlemmer og dels arrangementer i lokalområdet med lokale 

klubber og skoler.

Ben Websters vej 69, 

2450 København SV

Københavns 

Kommune

Vesterbro - 

Kongens 

Enghave

530.131               1.620.206               1

KFU bevilgede d. 7. dec. 2023 anlægstilskud på 414 t. kr. til en ny 

sauna. Nærværende ansøgning er om supplerende anlægstilskud til 

at dække merudgifter. Ansøgningen er indstillet til afslag, da det er 

usikkert, om projektet er realiserbart. 
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29
Boldklubben 

Folehaven
Fodboldbaner

Boldklubben Folehaven (BKF) er boligområdets Folehaven lokale fodboldklub. BKF er startet af lokale unge kræfter der ønsker at gøre en forskel for det 

boligområde som de er vokset op i. Foreningen er startet med både at lave aktiviteter for voksne, unge og børn ved at lave aktiviteter i både Vigerslev parken, Valby 

IP og på Bavnehøj idrætsanlæg. De forskellige hold har haft forskellige forudsætninger for at opnå succes og især børneholdene har svære forudsætninger ved at 

skulle afvikles uden for boligområdet. Hver gang der skal afvikles træning, har frivillige fra BKF skulle mødes med børnene foran foreningens klubhus og gå sammen 

ned til banerne i Vigerslev Parken. Derfor ønsker BKF nu, efter inspiration fra Brobold, at etablere en egnet fodboldfacilitet midt i boligområdet som kan anvendes 

til børnefodbold og voksen motionsfodbold. Banen skal efter dialog med skoleleder for Haastrup Å skolen Søren Friis placeret på skolens område. Banen kan blive 

et centrum for gode børnefællesskaber i Folehaven i et tæt samarbejde mellem BKF, Haarestrup Å skole og den boligsociale helhedsplan Mit kvarter. Placeringen af 

banen er afhængig af fremtiden for Haarestrup Å skolen som besluttes i oktober. Uanset hvad fremtiden er for skolen, så er der etableret en god dialog mellem 

skolen og foreningen med henblik på at finde en god løsning på de midler som kan rejses til projektet. Boldklubben Folehaven er en forholdsvis nystart forening og 

vil i det videre arbejde trække på eksterne ressourcer fra både helhedsplanen og Bodbold til at få udviklet en god plan for projektet såfremt bevillingen godkendes. 

Foreningen vil indgå i en tæt dialog med forvaltningen for at sikre et godt samarbejde og god forvaltning af midlerne.

Kirsebærhaven 59, 

2500 Valby

Københavns 

Kommune
Valby 1.025.000            1.425.000               2

Forvaltningen bemærker, at skolen står over for en større 

ombygning, og man er fortsat i gang med forarbejdet. Forvaltningen 

anbefaler, at man afventer afklaring om, hvilke udearealer, der vil 

blive opgraderet med projektet, samt plan og proces for 

anlægsarbejdet.

Forvaltningen bemærker desuden, at bolbanen ifm. Krisbærhaven 

Legeplads, der ligger i umiddelbar nærhed, er ved at blive 

opgradering som led i Områdefornyelsen.

30 Boldklubben Skjold Lys på Kildevæld

BK Skjold og Kildevældsskolen har i 2024 igangsat et samarbejder om mere fodbold på skolens faciliteter. Skolen har en kunstgræsbane der måler 40 x 25 meter 

som kan anvendes af boldklubben Skjold til at afvikle nye typer af hold i samarbejde med skolen institutioner. I løbet af 2024 har BK Skjold afviklet fodboldhold i 

samarbejde med den lokale KKFO. Det har resulteret i fodboldforløb for drenge og piger fra 0-2 klasse med en fast kerne på omkring 40 deltagere. Afviklingen af 

aktiviteterne er desuden sket i samarbejde den socialpædagogiske virksomhed Play. Dette er gjort for at afprøve et nye samarbejder der sigter efter at få alle med 

på holdet, også dem med mindre forældre støtte. Derudover kigges der på at indgå dialog med hhv. klubben og ungeværket med tanke på også at kunne tilbyde 

hold for flere målgrupper i samarbejdet. Der arbejdes også i et mere strategisk spor med Østerbro BUF klyngeleder om etablering af en eller flere fællesstillinger. I 

denne dialog trækkes der også på relationen til området civilsamfundsmedarbejder i BBU regi. Udover at udvikle aktiviteter ønskes der også at forbedre de fysiske 

rammer på faciliteten på skolen. For nuværende er banen etableret uden lys, så den kun er tilgængelig i året lyse måneder. Med henblik på at kunne gøre 

faciliteten til en helårs facilitet ønsker BK skjold i samarbejde med skolen at installere en lys installation på banen. Kildevældsskolen fodboldareal er med kunstgræs 

og er inddelt i tre mindre baner. Banerne er ideelle til både at lave institutionsforløb, men BK Skjold ser også potentialer i at faciliteten potentielt kan anvendes til 

ordinære foreningshold på sigt. Banen er placeret forholdsvis tæt på beboelse på to sider og derfor søges der også midler til byggeteknisk rådgivning kan blive 

udført så den pågældende installation ikke er til gene for naboerne der bor omkring skolen.

Kildevældsskolen 

Bellmansgade 5A, 

2100 København Ø

Københavns 

Kommune
Østerbro 850.000               850.000                  2

Forvaltningen bemærker, at projektet er meget tæt op ad 

boligbebyggelse og vil bringe lysgener. Broboldbanen i 

Kildevældsparken har lys og ligger i umiddelbar nærhed; der er 

særlig opmærksomhed på øget afbenyttelse af denne.

31
BOLDKLUBBEN 

STEFAN

Etablering af faskine og nyt 

dræn til afledning af 

regnvand

Boldklubben Stefan gennemgik i første halvdel af 2024 en omfattende renovering af kælderetagen i klubhuset, som omfattede nyt varme- og varmtvandsanlæg, 

gulve, lofter, vægge, lys og døre, med støtte fra kommunens Klubhuspulje. Under projektet stod vi overfor akutte udfordringer og forsinkelser, da gentagne 

opsamlinger af vand i kælderen, efter daglige kraftige regnskyl (afledt af klimaforandringerne), krævede akut handling for projektets gennemførelse. Med 

entreprenørens vejledning måtte vi udvide projektet til at inkludere et nyt dræn under kælderen for at beskytte de nye forbedringer og holde tidsplanen. Dette 

medførte ekstraomkostninger på 68.000 kr. inkl. moms. En kommunal undersøgelse viste efterfølgende, at yderligere foranstaltninger som en ny faskine, 

sandfangsbrønd og kloakledning foran klubhuset ligeså var nødvendige, for bedst muligt fremtidssikring. Tilbud på etablering af dette blev anslået til 110.153 kr. 

inkl. moms. (Tilbudsgiver har d.d. telefonisk bekræftet at tilbuddet forsat er gældende til denne ansøgning) Det er derfor rimeligt at betragte omkostningerne til 

drænet og faskinen som et samlet projekt. Disse investeringer er gensidigt afhængige af hinanden, og kritiske for at løse de vedvarende vandafledningsproblemer 

nu og for fremtiden. Havde vi kendt problemets fulde omfang angående faskinen langt før Kommunens undersøgelser, ville dette have været inkluderet fra starten. 

Derfor søger vi kommunens fulde støtte til disse nødvendige skridt, da de er afgørende for at afslutte renoveringsprojektet og beskytte lokaler og klubbens 

faciliteter mod fremtidige vandproblemer, især med de forventede klimatiske udfordringer.

Folevadsvej 3, 2400 

København NV
Ansøgeren Bispebjerg 200.000               200.000                  

Henvises til 

Klubhus-

puljen

Forvaltningen anbefaler, at ansøgningen henvises og behandles 

under Klubhuspuljen, da den passer bedre under formålet.

32
Brugerbestyrelsen i 

Bellahøj Hallerne

Tilbygning af 

opbevaringsrum til Hal 2 i 

Bellahøj Hallerne

Brugerbestyrelsen i Bellahøj Hallerne, i samarbejde med Kultur og Fritid Vanløse, ansøger om støtte til etablering af et opbevaringsrum i forbindelse med Hal 2 i 

Bellahøj Hallerne. Formålet med opbevaringsrummet er at skabe en mere effektiv og organiseret opbevaringsløsning til sportsudstyr, der anvendes af de mange 

idrætsforeninger, som benytter hallen. Dette vil øge hallens funktionalitet, forbedre opbevaringsforholdene for udstyr og reducere opsætnings- og 

nedtagningstiden for foreningerne, hvilket giver dem mere tid til deres aktiviteter. Opbevaringsrummet vil bidrage til en bedre udnyttelse af hallen og gøre det 

lettere for de mange brugere at opbevare og organisere deres udstyr på en sikker og hensigtsmæssig måde, som ikke er til gene for andre brugere.

Bellahøjvej 1, 2700 

Brønshøj

Københavns 

Kommune

Brønshøj-

Husum 
795.581               795.581                  2

Forvaltnignen vurderer, at beløbet er relativt højt i lyset af, at 

initiativet ikke direkte bringer mere kapacitet.

33 Cirkusskolen i Vanløse
Nyt sportsgulv til 

Cirkusbygningen i Vanløse

Cirkusskolen i Vanløse (CVR: 36288639) søger sammen med danseforeningen Latin Vibes (CVR: 41771852), Foreningen Tjærecompagniet (CVR: 10278708), Børn i 

Manegen (CVR: 36869488) og Nordic Break Academy (41113855) støtte til at renovere gulvet i Cirkusbygningen i Vanløse på Skjulhøj Allé 21 - 2720 Vanløse. Vi er en 

lang række foreninger der på ugentlig basis bruger lokalet på Skjulhøj Allé 21 til at foretage undervisning inden for cirkus, akrobatik og dans. Vi står med den 

udfordring af gulvet er så nedslidt at vores elever får splinter i hænder og fødder, og det ikke er sikkert at udføre undervisning. Lokalet har de sidste 12 år dannet 

ramme om ugentlige træninger for lokale børn, unge og voksne. Det helt særlige ved Cirkusbygningen i Vanløse er at dette tidligere trykkeri er blevet ombygget og 

tagkonstruktionen er blevet hævet, så det er muligt at facilitere undervisning inden for akrobatik og luftakrobatik såsom trapez og tissue. Tidligere har 

danseforeningerne Latin Vibes og Nordic Break Academy huset danseundervisning og sociale dansearrangementer, men grundet de store huller i gulvet, er det ikke 

længere forvarligt at bruge lokalet. Foreningerne har derfor været nødsaget til at rykke arrangementerne til lokaler rundt om i byen, men vil rigtigt gerne retur. Vi 

mener at et nyt gulv vil højne muligheden for at afholde flere kulturelle og sportslige aktiviteter i huset for lokale børn, unge og voksne. Lige nu har vi lakeret 

fyrtræsgulv der ligger på strøer. Dette gulv har nu store huller og afgiver splinter. Vi ønsker et fleksibelt gulv der kan bruges til at danse, lave gymnastik og cirkus på, 

men som også kan bruges til at lave arrangementer. Efter grundig research er vi nået frem til at et Tarkett Multiflex trægulv, som vi mener vil være optimalt til at 

opfylde vores ønsker, så flest muligt kan få gavn af lokalet.

Skjulhøj Allé 21, 2720 

Vanløse

Udlejningsvirksom

heden Skjulhøj 

Allé 21 v. Poul og 

Tatiana Steen

Vanløse 376.237               506.215                  1
Forvaltningen vurderer, at projektet ikke kan støttes, da tilskuddet 

vil medføre en værdiforøgelse af 3. mands ejendom, som rækker ud 

over kommunale folkeoplysende aktiviteter.

34
Copenhagen 

Beachvolley

Reetablering af acceptabelt 

sandniveau ved 

Copenhagen Beachvolley’s 
baner i Ryparken

Vi har i Copenhagen Beachvolley et ønske om at optimere vores faciliteter for at få dem til at passe til det store aktivitetsniveau, som er i klubben. Vi blev i 

sommeren 2024 tilbudt muligheden for at investere i 6 nyere netsystemer, som tidligere stod på Amager Strand til en værdi af 80.000 kr. Dette var en investering, 

vi ikke kunne sige nej til, da det har sparet klubben for mange penge. Disse penge er kommet fra foreningens egen kasse uden tilskud. Pengene var tiltænkt en 

tilføjelse af nyt sand til vores baner i Ryparken. Vi søger derfor tilskud til at øge mængden af sand på banerne, hvor især fire af banerne har et kritisk lavt 

sandniveau. På disse fire baner er dybden nogle steder på kun 30 cm, og den anbefalede sanddybde er på minimum 45 cm. Dette skaber en øget skadesrisiko for 

vores +600 spillere, heriblandt landsholdsspillere og en del unge under 18 år. Vi er Danmarks næststørste beachvolleyklub og vi ønsker at have faciliteterne til at 

kunne tilbyde det bedste af det bedste. Vi har selv investeret i bedre net, og nu håber vi at få en hjælpende hånd fra Kultur- og Fritidsforvaltningen til at komme i 

mål med at få underlaget i orden. Der er indhentet tilbud ved tre leverandører, hvor gennemsnittet af priserne er taget med i beregningen. Der er en risiko for, at 

prisen vil stige med 7-15 %, når vi går ind i 2025, grundet KM-afgift og øget dieselafgift. Alt efter, hvor hurtigt ansøgningen bliver behandlet, kan tidsplanen måske 

fremrykkes.

Lyngbyvej 110, 2100 

København Ø

Københavns 

Kommune
Østerbro 115.216               115.216                  2

Forvaltningen bemærker, at der pågår et arbejde om lovliggørelse 

af sandsportsområdet, og vurderer, at der ikke bør igangsættes nye 

initiativer, inden arbejdet er udført.
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35
Copenhagen City 

Taekwondo Klub

Træfpunkt på Tagensbo 

Skole

Der søges midler til at indrette en social opholdszone i skolens hal målrettet foreninger og deres gæster. Hallen, og dermed foreningerne på Tagensbo Skole, 

mangler værdige faciliteter for ophold og samvær. I dag kan gæster i form af børn og unge samt forældre til aktive børn i hallen kun opholde sig på jorden på 

trapperne ned til og meget tæt på halgulvet, hvilket forstyrrer foreningsaktiviteten for aktive deltagere og trænere i hallen, som generes i alvorlig grad af støj og 

overvågning. Den sociale opholdszone vil bestå af møbler og inventar på plateauet over trapperne og tilbyde hyggelige opholdsmuligheder for skolens gæster – de 
foreningsaktive og deres gæster samt dem, der bruger sports-og legepladsfunktionerne udenfor (de udendørs faciliteter løftes til bylivsstatus med nye indgange, 

siddepladser og forbedrede legepladsfaciliteter i et selvstændigt, fuldt finansieret projekt). Inventaret indenfor i den nye opholdszone i hallen er f.eks. caféborde, 

robuste bænke/sofaer, afskærmning, stemningsfremmende elementer fx: tæpper, belysning og planter, akustikplader, stik til computerarbejde mm. Inventaret og 

møblerne skal tilbyde at børn og unge samt forældre kan sidde alene eller i grupper mens de venter på at deres børn i hallen og/eller være ”3. halvleg” for de 
foreningsaktive, der har lyst til at hygge før og efter deres foreningsaktivitet er i gang. Den sociale opholdszone er ét af flere ønskede forbedringer i hallens 

plateauområde, som foreningerne bag denne ansøgning håber at udvikle fra et ikke-sted i dag, uden velfungerende opholds-og forplejningsmuligheder, til en 

”Foreningsbase”, der skal gøre det attraktivt for foreninger at blive på eller flytte til Tagensbo Skole samt for deres gæster og for det omkringliggende kvarter. 
Inddragelse af børn og unge: Områdefornyelse Bispebjerg Bakke, Københavns Kommune, vil støtte projektet med gennemførsel af inddragelse af lokale børn og 

unge, foreninger og institutioner med interesse i projektet såfremt projektet opnår

Tagensbo Skole 

(idrætshallen), 

Magistervej 4, 2400 

Kbh NV

Tagensbo Skole Bispebjerg 320.000               420.000                  1
Forvaltningen vurderer, at ansøgnignen falder uden for puljens 

formål om forbedret idrætskapacitet.

36
FDF - Københavns 

Søkreds

Udskiftning af dårlig 8-

tommer egetræs stævn og 

140 meter skrog planker

På trods af de omfattende reparationer, som Skibladner II har gennemgået i de seneste år, opstår der konstant nye udfordringer. Desværre har det under 

vedligeholdet i Middelfart 2022/2023, hvor vi skulle have en ny ”krig” og ny metal stævn skinne viste det sig at, skibets stævn står for udskiftning, en lang 
svindrevne startende fra ca 40 cm overvandingen til top af stævnen har igennem tiden trukket ferskvand og dette har mørnet stævnen over årene i en sådan grad at 

en udskiftning er nødvendig, både for styrken i skibets konstruktion og også for at eventuelt råd ikke breder sig til bord planker mm. Ved igangværende 

værftsophold er stævnen blevet yderligere undersøgt og det har vist sig at det stykke træ som blev brugt ved det sidste stævnskift ( i ca. 1980 ) var faldskadet træ så 

dele af stævnen fremstår i dag knust i strukturen og er hul ved anslag, stævnen anslås til ca. 3 års levetid. Det er usikkert om der er behov for yderligere udskiftning 

i dødt træ, stævnknæ og palstøtte, men da det indtrængende vand hovedsagelig har været ferskvand, er det desværre muligt at problemet har spredt sig. Ydermere 

er der, særligt i styrbord side op imod stævnen, mange meget korte klædningsplanker, formentlig en levn fra sidste stævnskift hvor man har taget spidser ud op 

mod stævnen for at kunne montere den nye stævn. Dette kan der passende kan blive rettet op på i forbindelse med at en del klædningsplanker skal trækkes for at 

skifte stævnen. Desværre er der revner i to af barkholtsrangenes ender hvilket kan nødvendiggøre en hel eller delvis udskiftning af de berørte planker. På trods af 

der igennem tiden er skiftet mange plankemeter er der stadig en del klædningsplanker som ikke har været skiftet i forbindelse med de to store 

fornyelsesreparationer den første i 1980’erne og siden kølopretningen i 2006, de klædningsplanker er nu tjenlige til udskiftning, da de ikke længere kan modstå 
trykket fra kalfatringen eller vandtrykket når skibet ligger i søen.

Asiatisk Plads 2B, 

1402 København K
Ansøgeren Indre By 721.000               1.016.000               2

Forvaltningen vurderer, at ansøgningen falder uden for puljernes 

formål, men vil gå i dialog med foreningen om alternative 

støttemuligheder.

37 Global Kidz

Dansebattles til 

Copenhagen Streetdays 

2025

Danseforeningen Global Kidz og dens ung/voksen afdeling World Dance Academy er inviteret til at afholde to dansebattles i forbindelse med Copenhagen 

Streetdays 2025 under EM i 3x3 Basket i København. En dansebattle for børn og en battle for unge/voksne. Desuden er der et ønske om at fortsætte samarbejdet 

omkring Copenhagen Streetdays de følgende år, efter aftale med Reva Hagins, GAME Streetmekka København. Foreningen afholder derudover battles til festivaler, 

kulturarrangementer, events m.m. på gader, i kulturhuse og haller flere gange årligt. Foreningen ansøger om støtte til to dansevinyler med foreningens logo, samt 

til en DJ pult til afvikling af diverse events og dansebattles. Dansebattles under Copenhagen Streetdays 2025 skal afholdes på Ofelia Plads / Sankt Annæ Plads. 

Desuden kan projektets redskaber også benyttes i andre sammenhænge, da de er mobile og genanvendelige.

Ofelia Plads / Sankt 

Annæ Plads

Københavns 

Kommune
Indre By 26.740                 26.740                    2

Forvaltnignen vurderer, at arrangementet allerede er fuldt 

programmeret.

38 HWARANG TIGERS
Taekwondo for børn og 

unge

Spor10 i Jernbanebyen ønsker allerede nu at etablere fællesskaber i Jernbanebyen, inden selve byudviklingen starter, og derfor har vores forening fået adgang til at 

skabe taekwondo aktiviteter i den tidligere industrihal. Betongulvet i industrihallen tildækkes med specielle kampsportsmåtter, som minimerer risikoen for skader 

under taekwondotræning for alle og giver plads til, at de mindste børn kan tumle under familietaekwondo. Når den nye skole i Kødbyen åbner til januar 2025, vil de 

specielle kampsportsmåtter også blive brugt til taekwondoaktiviteter på skolens nye idrætshal. Kampsportsmåtterne har en multifunktion, da den kan flyttes og 

aftages efter behov samt kan bruges af andre kampsportsforeninger for lokalområdet. Det sikre, at Spor10 og idrætshallen i Skolen i Kødbyen kan rumme 

forskelligeartede idrætsgrene og aktiviteter. Vores nødvendige brug af kampsportsmåtterne er som følger: 1. Sikkerhed for børn: Kampsportsmåtter er designet til 

at absorbere stød og reducere risikoen for skader ved fald og stød. Dette er særligt vigtigt for børn, der kan være mere udsatte for skader under træning, herunder 

under udvidelse af kampsport. 2. Godt idrætsmiljø for børn: Kampsportsmåtterne giver en blød og behagelig overflade at træne på, hvilket gør det mere behageligt 

for børn at deltage i længere træningssessioner. 3. Bedre træning og indlæring: En stabil og jævn overflade kan hjælpe børn med at udføre teknikker korrekt og 

med bedre balance, hvilket kan forbedre deres træningsresultater og indlæring. 4. Mental trydhed: At vide, at de træner på en sikker overflade, kan give børn og 

unge større selvtillid til at prøve nye teknikker og bevægelser uden frygt for at komme til skade. 5. God hygiejne: Kampsportsmåtter hjælper med at opretholde et 

hygiejnisk træningsmiljø, hvilket er særligt vigtigt i træningslokaler med mange børn, der træner i bare fødder. 

Vasbygade 10, 2450 

København SV 

(Spor10) og Skolen 

ved Dybbølsbro

Københavns 

Kommune/

NREP

Vesterbro - 

Kongens 

Enghave

94.850                 117.859                  1 Projektet er allerede støttet via KFU's disponible midler 16.08.24

39
KFUMs Idrætsforening 

VESTIA

Renovering af bold- og 

materialerum

BK Vestia er Vesterbros lokale fodboldklub. Klubben blev stiftet i 1897, som den første KFUM idrætsforening, og navnet er en forkortelse for Vesterbro 

Idrætsafdeling. BK Vestia er blandt DBU Københavns 15 største klubber med over 1400 aktive medlemmer. I takt med den stigende medlemsbase oplever vi en 

betydelig mangel på plads til opbevaring af nødvendige materialer, som er essentielle for at kunne facilitere træning for medlemmer i alle aldre. Manglen på 

opbevaringsplads begrænser vores kapacitet til at tilbyde træning og kan føre til, at vi må begrænse antallet af spillere på fx børneårgange. Som klub ønsker vi at 

gøre det modsatte, nemlig at byde velkommen til så mange børn og unge som muligt, som ønsker at tage del i glæden ved fodbold og deltage i idrætsfællesskaber. 

Vi er en Pigepartnerklub og Social Partnerklub og er aktivt involveret i Brobold-projektet i samarbejde med Københavns Kommune. Se yderligere i vedhæftede 

ansøgning.

Enghavevej 90, 2450 

København SV

Københavns 

Kommune

Vesterbro - 

Kongens 

Enghave

820.647               920.647                  2
Forvaltningen bemærker, at der er et nyt klubhus undervejs. 

Eventuelle øvrige nye faciliteter skal vurderes efter ibrugtagning.

40
Kjøbenhavns 

Skøjteløberforening
Multisal Udvidelse

Projektet har til hensigt at fremskaffe det træningsareal uden for isfladen som er nødvendigt for at drive en Ishockeyklub. Arealet var oprindeligt en del af 

rumprogrammet for det oprindelige projekt men blev sparet væk. Grundlæggende er en central del af Ishockeytræning også styrketræning, stav-håndtering og 

teknik som læres udenfor isen. Vi har i dag ikke nogle arealer til dette, og der er i øvrigt nedlagt kommunalt forbud mod nogen form for stavbrug og boldspil i gange 

og opholdszoner. Projektet vil etablere et indskudt dæk – som allerede er forberedt i det oprindelige projekt, jf BILAG_A_ØS_K01_FX_HX_EX_SK001. Det indskudte 
dæk vil tilvejebringe ca 110m2 teknikareal som dels vil betyde en udvidelse af de begrænsede styrketrænings faciliteter, og dels et godt område til stav- og 

tekniktræning. For børn og unge, der spiller ishockey, er det afgørende at have mulighed for at udføre teknisk træning uden for isbanen. Først og fremmest giver off-

ice træning dem chancen for at finpudse deres færdigheder uden den begrænsning, som isbanens tid og plads kan udgøre. Her kan de arbejde intensivt på stav-

håndtering, teknik og styrketræning, som alle er vitale komponenter i deres udvikling som ishockeyspillere. Denne form for træning kan også hjælpe med at 

forbedre deres koordination og balance, hvilket er grundlæggende for deres præstationer på isen. Ved systematisk at træne bestemte bevægelser og teknikker kan 

spillere opnå en højere grad af præcision og kontrol, som vil være tydeligt, når de igen træder på isen. Ved at udvide med et indskudt dæk i Østerbro Skøjtehal - der 

hvor der faktisk er forberedt til det - vil vi kunne give klubbens børn, unge og voksne en bedre mulighed for at være, og forblive aktive.

Svendborggade 34, 

2100 København Ø

Københavns 

Kommune
Østerbro 4.453.125            4.453.125               1

Forvaltningen vurderer at projektets karakter og størrelse gør det 

uegnet som foreningsdrevet projekt. Forvaltningen bemærker 

desuden, at der ikke har været forudgående dialog med 

forvaltningen om projektet.
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41
Kjøbenhavns 

Skøjteløberforening
Skudbur - tillægsansøgning

Projektet omhandler færdigudvikling og aktivering af forplads ved Østerbro Skøjtehal, med støbning af underlag samt opsætning af skudbur/tekniktræningsområde, 

på et areal på ca 8 x 15 meter (der har tidligere været søgt om 7,5 x 10m, som har vist sig for småt i projekteringsprocessen, og efter dialog med brugere). 

Skudburet er færdigtprojekteret med økonomisk støtte og hjælp fra KEJD. Et skudområde var oprindeligt projekteret i forbindelse med opførelse af skøjtehallen, 

men kom ikke med i endeligt udbud, grundet besparelser. Desværre har vi fået afslag fra TMF på ansøgning om byggetilladelse det angivne sted på forpladsen, men 

givet den store vigtighed af et skudbur igangsættes dialog med TMF om mulige alternative placeringer, herunder i ledige områder omkring skøjtehallen udenfor de 

opmærkede fodboldbaner. Givet det færdigtprojekterede projekt er der nu stor sikkerhed om prisen, som desværre voksede, både i kraft af en størrelsesændring, 

men i særdeleshed også i kraft af støt stigende priser på materialer. Derfor ansøgning om tillægsmidler. Vi vedlægger den oprindelige ansøgning og motivation som 

bilag A.

Svendborggade 34, 

2100 København Ø

Københavns 

Kommune
Østerbro 803.038               1.112.500               2

KFU bevilgede d. 8. dec. 2022 anlægstilskud på 0,3 mio. kr. til 

projektet. Forvaltningen vurderer med nærværende ansøgning, at 

der ikke er proportionalitet mellem beløb og udbytte. Forvaltningen 

vil gå i dialog med foreningen om rammerne for det videre arbejde 

med den eksisterende bevilling.

42
Københavns 

Ejendomme

Renovering af 

toiletfaciliteter Bavnehøj 

Idrætsanlæg

Ansøgning fremsendes på vegne af de hjemmehørende idrætsforeninger på Bavnehøj Idrætsanlæg. Fulde ansøgning vedlagt! De eksisterende toiletfaciliteter på 

anlægget er i en så dårlig forfatning, at det påvirker brugernes oplevelse og overordnede tilfredshed i en væsentlig negativ grad. Toiletterne (henholdsvis herre og 

dame) er præget af betydelig slitage, mangelfuld ventilation, forældede installationer og gevaldige lugtgener som spreder sig til resten af faciliteten. Dette har 

resulteret i hygiejneproblemer og utilstrækkelige forhold for vores mange daglige brugere. De eksisterende toiletfaciliteter er i forvejen meget små, så med en 

renovering af toiletfaciliteterne, ønsker vi at sammenlægge de eksisterende herre- og dametoiletter og etablere et mindre rum kun til urinaler samt et større rum til 

unisex-toiletter. Således skaber vi bl.a. mere rummelighed og anvendelighed, men samtidig øges også kapaciteten, ligesom vi imødekommer en moderne tid og er 

fremadsynede. I renoveringen vil der blive anvendt materiale, der er lette at rengøre og vedligeholde, så vi også imødekommer den del. Med en omlægning til 

unisex vil vi således optimere på: • Fleksibilitet, øget kapacitet og effektiv udnyttelse ved en kombination af unisex/urinaler. • Ligestilling og inklusion - fremme et 
miljø, hvor alle føler sig velkomne. • Sikkerhed, komfort og privat ved individuelle, aflukkede båse. • Fremtidssikring - imødekomme skiftende sociale normer og 
behov • Rengørings- og driftvenlige materialer • Overordnet forbedret brugeroplevelse I 2022 blev der udarbejdet en omfattende renoveringsplan samt der 
tilhørende budgetoverslag og udbudsmateriale som er klar til at blive sendt ud. Således forventer vi at kunne gå i gang, så snart økonomien er på plads! I 

udarbejdelsen af renoveringsplanen har både foreninger (hjemmehørende på anlægget), rådgiver og KFF Faciliteter Byggeri og Miljø samt driftspersonale været 

involveret. 160.000 besøgende årligt. Est. tidsplan (2 mdr).

Bavnehøj 

Idrætsanlæg, 

Enghavevej 90, 2450 

København SV

Københavns 

Kommune

Vesterbro - 

Kongens 

Enghave

1.325.000            1.325.000               1
Forvaltningen vurderer, at projektet ikke giver mere idrætskapacitet 

og bør håndteres ad andre veje, fx ifm. planlagt veligehold.

43
Københavns Padel 

Klub
Sidenet til PadelbanerI

Vi henvender os som forening på vegne af Københavns Padel Klub for at søge anlægstilskud fra jeres anlægs- og facilitetspulje til installation af sidenet på 

padelbanerne ved Svanemøllehallen. Banerne er placeret på en parkeringsplads, og vi har oplevet udfordringer med, at bolde ofte ryger ud over banens vægge, 

hvilket påvirker både sikkerheden og spiloplevelsen negativt. Siden padelbanerne ved Svanemøllehallen blev etableret i 2024, har de haft en meget positiv 

indvirkning på lokalområdet. Aktiviteten omkring banerne er steget markant, og dette har været medvirkende til, at Københavns Padel Klub blev dannet. Vi har især 

oplevet en stor tilstrømning af børn og unge, som nu deltager i organiseret padeltræning og events. Det har været en glæde at se denne interesse, men med den 

øgede aktivitet er der også opstået behov for forbedringer af faciliteterne. Et stort problem er, at mange bolde under spillet ryger ud over banerne og ender på 

parkeringspladsen ved siden af. Dette skaber flere udfordringer: 1. Sikkerhed: Når spillere skal hente bolde, der er røget ud på parkeringspladsen, skaber det en 

risiko for både dem selv og bilerne, der holder parkeret. Sidenettene vil reducere denne risiko ved at holde boldene inde på banen. 2. Økonomisk tab: Det er også 

et økonomisk problem, da mange bolde ikke kan findes, efter de er røget uden for banerne. Dette betyder, at vi som forening løbende må købe nye bolde, hvilket 

er en unødvendig omkostning. 3. Spiloplevelsen: Hver gang en bold ryger ud, bliver spillet forsinket, og dette påvirker især børn og unge negativt, da de oplever, at 

spillet bliver forstyrrende.

Østerbrogade 240, 

2100 København Ø

Københavns 

Kommune
Østerbro 110.873               110.873                  2

Da der er potentiale og stor efterspørgsel efter padel i alle bydele, 

anbefaler forvaltningen en samlet strategisk tilgang til tilskud til 

eventuelt nye initiativer.

44
Københavns Padel 

Klub

Helårs Padel på 

Svanemøllen

Østerbro har brug for overdækning af deres ene Padel bane på Svanemøllen af flere årsager: - Sikre helårs Padel - Umuligt at spille i regn, sne og stærk vind med 

åbne baner - Sikre mod bolde der flyver ud - børn der løber ud på parkeringspladsen efter bolde. - Sikre mod stærk sol nedgangs sol i øjenene - Der er ingen helårs 

Padel på Østerbro - Københavns Padel Klub er Danmarks største under 18 års forening - Unge kan dermed spille og træne hele året.

Østerbrogade 240, 

2100 København Ø

Københavns 

Kommune
Østerbro 840.000               840.000                  2

Da der er potentiale og stor efterspørgsel efter padel i alle bydele, 

anbefaler forvaltningen en samlet strategisk tilgang til tilskud til 

eventuelt nye initiativer.

45 Skillz
Idrætsfaciliteter og 

fællesskab i Tingbjerg

Projektets formål er at skabe et idrætsbevægelsestorv og en kunstgræsbane ved den almene boligafdeling SAB Utterslevhuse som er placeret i Tingbjerg. Området 

er præget af et stort, ujævnt græsareal, som sjældent bruges, samt et meget lille boldbur ved det gamle driftskontor, som tidligere forsøg på at optimere ikke har 

været succesfulde. Med dette projekt ønsker vi at omdanne disse arealer til en multifunktionel idrætsplads, inspireret af Nørrebro Uniteds projekt "Nørrebro 

Samles På Banen", hvor idrætsfaciliteter anlægges i fællesskab mellem foreningslivet og en almen boligafdeling. Tingbjerg har gennemgået en omfattende udvikling 

de seneste år. Det store fokus på renoveringer og byudvikling har skabt nye muligheder, men har også resulteret i nedrivning af legepladser i gårdrummene og 

begrænsning af udearealerne, især i de boligområder, der er direkte omfattet af udviklingsplanerne. Utterslevhuse er en del af samme geografiske område som 

Tingbjerg, men er ikke påvirket af samme udvikling med fortætning af boligmassen. Derfor er afdelingen oplagt til at indgå i en dialog om udvikling af nye faciliteter 

og væresteder for børn og unge som erstatning for dem der forsvinder. Med etableringen af et idrætsbevægelsestorv ønsker vi at skabe en facilitet for hele 

lokalområdet, der kan bruges af både beboerne i Utterslevhuse og resten af Tingbjerg. Projektet vil forene de to områder ved at tilbyde et attraktivt og tilgængeligt 

udendørs mødested, der tiltrækker børn, unge og voksne på tværs af bydelen. Anlægget vil inkludere en kunstgræsbane til fodbold, et bevægelsestorv med 

udendørs lege-og fitnessudstyr, samt styrkelsen af socialt fællesskab og opholdsmuligheder. Dette projekt er ikke kun en investering i fysisk aktivitet, men også en 

investering i at skabe bedre forbindelser mellem facilitetsmulighederne i Utterslevhuse og beboerne i Tingbjerg, styrke fællesskabet, og sikre, at der er gode 

faciliteter, der kan understøtte både organiseret og uformelle aktiviteter.

Ruten 151-267, 2700 

Brønshøj
SAB Utterslevhuse

Brønshøj-

Husum
1.138.200            1.967.500               2

Forvaltningen vurderer, at projektets potentiale og formål er godt, 

men bemærker, at projektet ligger inden for bl.a. 

fortidsmindebeskyttelseslinjen, som indebærer strenge restriktioner 

på tilstandsforandringer. I lyset af relativt højt beløb er projektet 

forbundet stor risiko. Forvaltningen anbefaler, at ansøger indleder 

forhåndsdialog med myndigheden på området (TMF) og vender 

tilbage med fornyet ansøgning, hvis de stiller sig positivt.

46 Zen-To
Udendørs aktivitetsområde 

ved Svanemøllehallen

I forbindelse med skybrudssikring ved Svanemøllehallen er der etableret en ny park ved Carl Nielsens Allé, som har skabt gode muligheder for ophold i området. 

Dette projekt omfatter et mindre grønt areal, beliggende mellem Svanemøllehallen, parken og institutionen Flora. Med idrætsfaciliteter på den ene side, en 

integreret institution på den anden side samt et stigende antal besøgende i parken, er området ideelt til etablering af et udendørs fitnessområde. Dette område vil 

fremme bevægelse for både børn og voksne. Fitnessområdet vil kunne benyttes af idrætsudøvere, børn og selvorganiserede motionister. I centrum af området 

planlægges et træningsstativ, hvor sandsække kan hænges op, hvilket de tre kampsportsklubber Sparta IF, Bokseklubben IK 99 og Zen-To ønsker at anvende. 

Omkring stativet placeres balancebomme, boxjumps i forskellige højder og fastgjorte barren, som både foreningerne og institutionens børn kan bruge. Arealet vil 

blive belagt med et faldsikkert underlag, som både klubberne og småbørn på løbecykler vil få glæde af.

Parken ved Carl 

Nielsens Allé, 2100 

København

Københavns 

Kommune
Østerbro 688.331               688.331                  2

Forvaltningen bemærker, at projektet er på TMF's nyanlagte byrum 

og må forventes at ville skulle realiseres af TMF.  
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46,5 Ansøgninger modtaget efter ansøgningsfristen (ikke vurderet)

Privatperson på vegne 

af fællesskab 

Skatelite plader på verten 

rampen i fælledparken

Jeg skriver hermed for at ansøge om økonomisk støtte fra anlægspuljen til at anskaffe nye skatelite plader til vert rampen i Fælledparken. Rampen er en central del 

af tranny skaterne i området, og den er et favoritsted for mange, helt unge, unge og voksne skateboarders. De nuværende plader er slidt og kræver derfor igen en 

opgradering for at sikre en bedre skateoplevelse. Ved at installere nye skatelite plader vil vi kunne forbedre sikkerheden og kvaliteten af skateoplevelsen markant. 

Vi forventer, at denne forbedring vil glæde mange brugere, både nuværende og fremtidige, og tiltrække flere skatemiljøer til Fælledparken, hvilket vil fremme det 

sociale fællesskab og aktiv livsstil i området. Vi har allerede set en stigende interesse for vert skating i Fælledparken ( især grundet viktor solmunde og oliver holm ) 

og med de nye plader vil vi kunne arrangere events og konkurrencer, som kan fremme sporten yderligere og øge fællesskabsfølelsen blandt lokale unge. Som jeg 

ligger meget op til i 2025 Vi håber, at vores ansøgning igen iår vil blive taget i betragtning, og vi ser frem til muligheden for at gøre Fælledparken til en endnu bedre 

destination for tranny skatefans i København. På forhånd tak for jeres overvejelse. Vi ser frem til at høre fra jer.

Edel Sauntes Allé, 

2100 København Ø

Københavns 

Kommune
Østerbro 137.000               250.000                  -

Der er ansøgt uden for ansøgningefristen, og forvaltningen lader 

derfor ikke ansøgningen indgå i vurderingen.

Østerbro IF

Modernisering og 

renovering af 

motionsrummet i Østerbro 

IF og Fælledklubhuset

Østerbro IF ansøger hermed om anlægstilskud til modernisering og renovering af vores nuværende motions- og styrkerum. Med over 1200 aktive medlemmer, 

hvoraf mange benytter motionsrummet, oplever vi en stigende efterspørgsel efter moderne træningsfaciliteter. Vores nuværende motionsrum er blevet nedslidt og 

er ude af stand til at imødekomme de skiftende behov og forventninger fra vores voksende medlemsskare. Projektet har til formål at forbedre brugeroplevelsen og 

øge rummets kapacitet ved at udskifte forældet udstyr med multifunktionelle og sikre træningsmaskiner, som imødekommer behovet for både styrke- og 

konditionstræning. Opgraderingen vil også omfatte forbedret pladsudnyttelse og tilgængelighed for personer med fysiske begrænsninger, hvilket understøtter et 

inkluderende og mangfoldigt træningsmiljø. Vi ønsker endvidere at gøre faciliteterne bæredygtige ved at implementere energieffektive maskiner og forbedret 

belysning, hvilket reducerer både driftsomkostninger og miljøaftryk. Opgraderingen vil inkludere køb af nyt træningsudstyr, udskiftning af gulvbelægning for 

optimal stødabsorbering, opgradering af ventilationssystemet for bedre luftkvalitet samt implementering af energibesparende lysinstallationer. Projektet forventes 

påbegyndt i januar måned 2025 og afsluttet ultimo marts.

Øster Allé 62, 2100 

København Ø

Københavns 

Kommune
Østerbro 150.000               200.000                  -

Der er ansøgt uden for ansøgningefristen, og forvaltningen lader 

derfor ikke ansøgningen indgå i vurderingen.

Copenhagen Beach 

Soccer Club
Lys på træningsanlæg

Copenhagen Beach Soccer Club ønsker at ansøge om økonomisk støtte til etablering aflys på vores sandbelagte træningsbane. Dette initiativ er afgørende for at 

kunne tilbydetrygge og inspirerende træningsforhold for børn og unge i lokalområdet – især i de mørkemåneder, hvor manglende belysning hindrer deres adgang 
til sport og fællesskab.Baggrund: Beach soccer er en unik og integreret sportsgren, der samler børn og unge påtværs af alder, køn og baggrund. Vores bane er en 

vigtig ramme for fællesskab og fysiskaktivitet i lokalområdet, men mørket forhindrer os i at udnytte banens fulde potentiale, isærom aftenen, hvor mange børn og 

unge ellers kunne være aktive. Forskning viser, at fysiskaktivitet blandt børn og unge styrker både den mentale sundhed og de sociale relationer.Det forbedrer også 

deres indlæringsevne og trivsel i skolen. Yderligere fremmer sportderes kondition, motoriske færdigheder og knogle-styrke, hvilket har livslang betydning forderes 

helbred og velvære . Med lys på banen kan vi tilbyde længere træningsmuligheder,der ikke kun fremmer børnenes fysiske form, men også deres lyst til at engagere 

sig iforeningslivet og sunde fritidsaktiviteter. Projektet Vi ønsker at installere moderne,miljøvenlige LED-lyssystemer, som sikrer optimal belysning med minimalt 

energiforbrug.LED-belysning er både bæredygtig og effektiv, hvilket gør det muligt at reducerelysforurening og driftsomkostninger . Formålet med dette projekt er 

at: Skabe tryggerammer for sport og motion om aftenen. Aktivere flere børn og unge i lokalområdet.Reducere skærmtid og understøtte sunde fritidsinteresser.

Lyngbyvej 110, 2100 

København Ø

Københavns 

Kommune
Østerbro 75.000                 90.000                    -

Der er ansøgt uden for ansøgningefristen, og forvaltningen lader 

derfor ikke ansøgningen indgå i vurderingen.


